
Oss , 10 april 2025 

 

Betreft: Bever en bakenbomen 

 

Geacht college van burgemeester en wethouders, 

 

GroenLinks is ontzettend blij dat de bever in Oss op steeds meer plekken in het buitengebied te 

vinden is. De komst van de bever bevordert de biodiversiteit en laat zien dat wij in Oss actief 

werken aan natuurherstel en ons beleid leidt tot soortenvermeerdering. Tegelijkertijd stelt de 

komst van de bever ons voor uitdagingen. Zo heeft de fractie van GroenLinks kennis genomen van 

het feit dat enkele bakenbomen aangevreten zijn door bevers. Bomen die GroenLinks, samen met 

andere politieke partijen in de raad van gemeente Oss, graag wil behouden vanwege zowel de 

natuurwaarde als de cultuurhistorische waarde.  

 

 Daarom stellen wij graag de volgende vragen: 

 

- Deelt het college de mening van GroenLinks dat de bever een welkome toevoeging is voor 

de biodiversiteit in Oss en een bijdrage levert aan ons Osse ecosysteem? 

- Heeft het college zicht op de gevolgen die de komst van de bever heeft voor de 

bakenbomenstructuur? 

- Deelt het college de mening van GroenLinks dat er een passende oplossing gevonden moet 

worden om van de Maas een fijne woonplek te maken voor de bever zonder dat dit ten 

koste gaat van de bakenbomenstructuur?  

- Indien ja, welke oplossingen ziet het college om zowel de bever als de bakenbomen te 

beschermen? 

- Heeft het college contact gezocht met organisaties als IVN, landschapsbeheer en andere 

oevergemeenten zodat zij mee kunnen denken over een passende oplossing voor zowel de 

bever als de bakenbomenstructuur?  

 

GroenLinks gelooft dat met het waterveiligheidsproject Meanderende Maas er veel kansen zijn voor 

de bevordering van biodiversiteit. De komst van de bever is een eerste teken hiervan. Hopelijk 

breidt het aantal diersoorten rond de Maas uit na uitvoering van het project. 

 

- Heeft het college, samen met de projectgroep Meanderende Maas, zicht op welke 

diersoorten de Maas een aantrekkelijk leefklimaat vinden na uitvoering van het project? En 

welke diersoorten zijn dit? 

- Kan het college benoemen in hoeverre het project voldoende is voorbereid op de komst van 

nieuwe diersoorten, die hun eigen toegevoegde waarden en uitdagingen meebrengen naar 

het gebied? 

- Is het college bereid deze uitdagingen mee te nemen naar de projectgroep Meanderende 

Maas en te zoeken naar een integrale oplossing om nieuwe en/of terugkerende diersoorten 

een goede plek te geven in hun nieuwe leefgebied rond de Maas? 

- Houdt het college ons op de hoogte van de uitkomsten van dit gesprek?  

 

Namens de fractie van GroenLinks,   

Annabel van Ewijk 

Marcel Kranendonk  



 

 

 

 


